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Rozmowa z Arkadiuszem Wiśniewskim i Sylwią Gawłowską

- Z rozmowami o przyszłości opolskiego festiwalu poczekajmy na zakończenie i podsumowanie
tegorocznego festiwalu - stwierdził w rozmowie 'W cztery oczy' prezydent Opola Arkadiusz
Wiśniewski, pytany o to, czy ma w planach spotkanie z prezesem TVP Jackiem Kurskim i rozmowę
o nowej umowie w sprawie kolejnych edycji KFPP. Nasz gość poinformował także, że w tym roku
nie wręczy zwycięzcy Debiutów opolskiej Karolinki. - Moje pojawienie się na scenie byłoby pewnie
odbierano z różnymi podtekstami a tego chcę uniknąć. Karolinkę wręczy Jarosław Wasik,
wokalista i dyrektor Muzeum Polskiej Piosenki. Będzie okazja do promocji muzeum - dodaje
Wiśniewski. Także z rozmowami na temat Rady Artystycznej KFPP, o której to radzie debatowano
w czerwcu, chce poczekać do końca festiwalu.

- W tym roku nie zabraknie okołofestiwalowych imprez. W czwartek od 19:00 do 23:00
organizujemy na rynku Yachotekę, czyli przegląd najwybitniejszych teledysków z ostatnich 25 lat
- mówiła w 'Poglądach i osądach' Sylwia Gawłowska z Muzeum Polskiej Piosenki. W piątek film o
legendzie opolskiego festiwalu Tomasza Knittla, potem koncert Janusza Radka i wreszcie wspólne
oglądanie festiwalowych koncertów na telebimie na opolskim rynku. Sobota i niedziela to
Kawiarenka z gwiazdami, w której od 13:30 artystów przepytywał będzie Artur Orzech. Aleja
Gwiazd wzbogaci się o trzy gwiazdy: Marka Dutkiewicza, Anny Wyszkoni i Jana Pietrzaka.


